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Jakso 1:  https://www.youtube.com/watch?v=S9j009jUxpM&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 2: https://www.youtube.com/watch?v=edsNGt7QE5M&t=2387s&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 3: https://www.youtube.com/watch?v=tvsKNp_tXl4&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 4: https://www.youtube.com/watch?v=9XDQwXSozZQ&t=6s&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 5: https://www.youtube.com/watch?v=W5G9Ib6BkNY&ab_channel=RobinD.Bullock

Jakso 6: https://www.youtube.com/watch?v=TGPYElrXRqI

Jakso 7: https://www.youtube.com/watch?v=mt6-FerpQ2w

Jakso 8: https://youtu.be/jDtEYFt3BDU?t=11

Jakso 9: https://www.youtube.com/watch?v=52AfSv_x-5Q

Kommentti: Jakso 7 on niin hyvä, koska se selittää sen, mitä tapahtuu maailmassa parhaillaan. Se antaa 
hyvän kuvan, mitä on tapahtunut historiassa. Lähihistoriassa ja hieman kauempanakin ja sitten profeetta tuo 
katseen tähän päivään ja siihen, mitä näemme silmiemme edessä juuri nyt. Tämä avaa jokaisen englannin 
kieltä osaavan ajatukset ja olemme taas hieman paremmin selvillä siitä, mitä vihollinen yrittää. Ja on 
yrittänyt menneisyydessä, tässä ajassa ja tulevaisuudessa. Ja miten kristityt ja elävän Jumalan pyhimykset 
ovat aina olleet estämässä pahuuden valtaan pääsyä. Niin on tapahtumassa nytkin. Eikä mikään sitä voi 
estää.

Opetus, profetia ja jakson 7 viesti sisältää myös vahvoja varoituksia niille, jotka ovat kovettaneet 
sydämensä, mutta löytyy sieltä toivon kipinä niille, joille Herra, Jeesus Kristus, on antanut henkilökohtaisen 
ilmestyksen itsestään. Tämä käy hyvin selväksi Juudaksen ja Pietarin tarinoista, joilla profeetta meitä 
opettaa tässä viestissään. Se on yksi viestin pääsanoma Herralta itseltään. Halleluja. Ylistäkää Herraa.

Jakso 8: Samalla linjalla kuin jakso 7 ja avaa jokaisen uudestisyntyneen kristityn ajatusmaailman. Nyt taas 
tiedämme, missä mennään ja miksi. Profeetan puhe ajankohtaisista asioista avasi oman ymmärrykseni 
uudelle tasolle ja vahvisti omia näkemyksiäni. On hienoa kuunnella Robin D Bullockia tässä ajassa. Ja 
varsinkin kutsu niille profeetoille, jotka ovat autiomaassa ja pakomatkalla ja vieraalla maalla: tulkaa 
takaisin! Viesti oli profeetan yksi terävä kärki tässä ajassa. Tulkaa takaisin, koska teitä tarvitaan. Teidän 
ääntänne kuunnellaan. Repikää väärä sopimuspaperi! Repikää se ja tulkaa takaisin omalle paikallenne. 
Alkakaa puhua ääneen rohkeasti Sananlaskujen 13:22 jaetta, koska se on sitä, mitä vahvan kokemuksen ja 
arvostuksen saanut profeetta, kehottaa meitä tekemään. Ja, me, jotka noudatamme sitä, mitä profeetta sanoo, 
me saamme siitä palkinnoksi saman, mitä itse profeetta. Mitä se tarkoittaa? Kysykää Herralta.

Erittäin arvokasta analyysia Kiina-viruksesta eli plandemiasta ja siitä, mikä sen tarkoitus oli. Olimme 
erittäin lähellä vakavaa tilannetta, mutta onneksi kirkko ryhdistäytyi viime hetkellä. Nyt on kirkon vuoro 
kohdata WEF-eli maailman talousfoorumi, joka pyrkii manipuloimaan ja kontrolloimaan kaikkea. Heillä on 
agenda ja sieltä löytyy Schwab, Gates ja Harrari etunenässä. Kaikki jumalattomia pahuuden palvelijoita, 
joiden tarkoitus on ”hyvien asioiden” kautta saada kansan ja hallituksen ja maailman luottamus - jopa niin, 
että globaalia maailman hallitusta ja WEF:ää pyydetään apuun seuraavan kerran, kun plandemia iskee. Se 
oli heidän tarkoituksensa. Ja nyt se on paljastettu.

Kova kolmikko: nro 45, Netanjahu ja Putin ovat vastustamassa globaalia hallitusta ja heidän yritystään ja 
ehkä suurinta uhkaa idän petoa. Nyt Netanjahu on paikallaan, koska profeetat alkoivat profetoimaan: tule 
takaisin - tarvitsemme sinua. Nyt nro 45 on alkamassa kampanjoimaan, koska profeetat julistivat: sinä olet 
laillinen presidentti - tule paikallesi.  Kukaan ei ole profetoinut mitään positiivista Putinista! Miksiköhän? 
Onko kaverin menetelmät 1900-luvun alkupuolelta? Näyttää ainakin siltä.
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Niin ja sitten ne ”kymmenen käskyä” - tai kymmenen uutta vihreää käskyä, jotka nämä jumalattomat 
globalistit tekivät ja joku juutalainen jopa särki taulut samaan tyyliin kuin Mooses aikoinaan. Huh, huh, mitä 
jumalanpilkkaa! No, he maksavat siitä aikanaan hinnan. Profeetan viesti oli selvä: kirkon on alettava 
äänekkäämmin vastustamaan sitä, mikä on väärin. Se mitä näemme silmiemme edessä, on väärin. Ja 
äänettömyys on sen hiljaista hyväksymistä. Me emme voi olla hiljaa kriittisellä hetkellä. 

Ja lopussa ääneen pääsee Christa, joka tuo hyvän viestin kuultavaksi. Itse yleensä kuuntelen profeetan 
viestin, mutta ihan mukava, että ohjelmasta löytyy naisääni esimerkiksi naiskuuntelijoille ja -katselijoille. Se 
monipuolistaa muutenkin niin hienoa ohjelmaa. Pääasia kuitenkin aina löytyy profeetan opetuksesta, 
viestistä ja näkemyksestä. Nämä naisäänet tuovat vain loppusilauksen hienoon viestiin. Enkä minä sitä 
vastusta. Päinvastoin: nuoret naiset tuovat viestin esille eri tavalla ja he toimivat yhteistyössä itse profeetan 
kanssa, joten en näe asiassa mitään väärää. Varsinkin nuoret naiset ja miksei vanhemmatkin, varmasti 
kuuntelevat mielellään Christan puhetta. Haluan kannustaa häntä, koska se tuo hyvän lisän ohjelmaan. 

Menkää rauhassa Jeesuksen Kristuksen nimessä.
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